
Zápis č. 1
ze zasedání zastupitelstva obce konaného dne 8. 11. 2010

Přítomni: viz prezenční listina
Místo jednání: školní jídelna základní školy v Ondřejově

Při zahájení bylo přítomno15 členů zastupitelstva obce. 
Jednání bylo zahájeno v 19.00 hodin.
Zastupitelstvo je usnášeníschopné.

Jednání zahájil nejstarší člen zastupitelstva obce pan František Lanžhotský.
Přečetl všechny zvolené zastupitele podle kandidátních listin a předal jim osvědčení o zvolení.

Program jednání:
1) Zahájení, schválení programu, volba ověřovatelů zápisu
2) Složení slibu člena zastupitelstva obce podle § 69 odst. 2. zák. 128/2000 Sb.
3) Volba starosty, místostarosty a členů rady
4) Diskuse, různé

Průběh jednání:

1) S navrženým programem souhlasilo všech 15 zastupitelů. Program byl přijat.
Volba ověřovatelů zápisu: navrženi byli Jan Šafra ml. a Jiří Kroupa. 
Pro navržené ověřovatele hlasovalo všech 15 zastupitelů. Ověřovatelé Jan Šafra ml. a Jiří 
Kroupa byli zvoleni.

2) Složení slibu člena zastupitelstva obce
František Lanžhotský přečetl text slibu. Po jeho přečtení jednotliví členové zastupitelstva 
pronesli slova slibuji a podpisem pod písemný text potvrdili složení slibu.

3) Volba starosty, místostarosty a členů rady
Martin Macháček přečetl volební řád, který byl schválen zastupitelstvem dne 1. 11. 2006. 
K volebnímu řádu nebyly vzneseny připomínky.

Do volební komise byli navrženi: Josef Brabec, Jan Šafra ml. a Jaroslava Kozáková. 
Pro tyto kandidáty hlasovalo 14 zastupitelů, 1 se zdržel. Volební komise ve složení Josef 
Brabec, Jan Šafra ml. a Jaroslava Kozáková byla zvolena.

Volba starosty
Karel Znamenáček zhodnotil negativně práci současného starosty Martina Macháčka a 
navrhl aby stáhl kandidaturu. Dále prohlásil, že sám kandidovat na starostu nebude a že 
navrhuje za starostu obce Josefa Lanzendörfera. Na starostu obce byl dále navržen Martin 
Macháček. 
Proběhla tajná volba starosty v souladu s volebním řádem.
Volební komise oznámila výsledek volby: Josef Lanzendörfer získal 7 hlasů, Martin 
Macháček získal 8 hlasů. 
Starostou obce byl zvolen Martin Macháček.

Vzhledem k tomu, že předsedající schůze se kandidátů před volbou výslovně nezeptal, zda 
se svou kandidaturou souhlasí, paní Jaroslava Kozáková navrhla hlasovat o tom, že volba 
starosty je platná. Návrhu bylo vyhověno a proběhlo hlasování: pro 10 zastupitelů, zdrželo 



se 5 zastupitelů. Zastupitelstvo potvrdilo, že volba starosty je platná.

Zasedání dále řídil nově zvolený starosta.

Volba místostarosty
Na místostarostu byl navržen Karel Znamenáček, ten však kandidaturu odmítl. Dali byli 
navrženi Pavel Vorreiter a Josef Brabec, kteří oba s kandidaturou souhlasili. 
Proběhla tajná volba místostarosty v souladu s volebním řádem. Volební komise oznámila 
výsledek volby. Pavel Vorreiter získal 7 hlasů, Josef Brabec získal 8 hlasů.
Místostarostou byl zvolen Josef Brabec.

Volba dalších členů rady
Navrženi byli Václav Beránek, Josef Lanzendörfer, Martin Neumann, Jan Šafra ml., Jan 
Šafra st., Vratislava Vomáčková, Pavel Vorreiter a Karel Znamenáček. Z těchto navržených 
se svou kandidaturou nesouhlasili Josef Lanzendörfer, Martin Neumann, Jan Šafra ml., Jan 
Šafra st. a Karel Znamenáček, souhlasili Václav Beránek, Vratislava Vomáčková a Pavel 
Vorreiter. 
Proběhla tajná volba členů rady v souladu s volebním řádem. Volební komise oznámila 
výsledek volby: Počet platných hlasů byl 14, Pavel Vorreiter dostal 13 hlasů, Vratislava 
Vomáčková dostala 14 hlasů, Václav Beránek dostal 12 hlasů.
Za další členy rady obce byli zvoleni Pavel Vorreiter, Vratislava Vomáčková a Václav 
Beránek.

4) Diskuse, různé.
Karel Znamenáček navrhl v rámci úspor požádat o přezkoumání hospodaření obce za rok 
2010 Krajský úřad, což bude zdarma, zatímco za auditora se platí. Martin Macháček slíbil, 
že zítra tj. 9. 11. 2010 zašle na Krajský úřad dopis se žádostí o audit.
Josef Lanzendorfer požádal o konání schůze zastupitelstva v jiný den než pondělí jako 
dosud a od 18.00 hodin. Zastupitelé souhlasili s konáním schůzí ve středu, v zimním období 
od 18.00 hodin, v letním období od 19.00 hodin.
Josef Brabec požádal o rozesílání pozvánek na schůze alespoň 14 dní dopředu. Navrhl 
vypracovat rozpis termínů zasedání na celý rok, s čímž zastupitelé souhlasili. 
V. Vomáčková upozornila, že jednání zastupitelstva jednou za 3 měsíce je málo. 
Martin Macháček slíbil vypracovat pevný rozpis termínů zastupitelstev. Svolal na úterý 
9. 11. 2010 v 19.00 hodin radu obce. 

Další připomínky nebyly. M. Macháček poděkoval přítomným za účast a ukončil jednání 
v 21.10 hodin.

 RNDr. Martin Macháček 
           starosta obce

 Zapsala: Dana Neumannová

 Ověřili: Jan Šafra ml.

Jiří Kroupa


